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Vogelschade in land- en tuinbouw

Over het gebruik van vergif b.v. schrijft
Dr van Koersveld:

,,Het gebruik van vergif in het veld is zeer

gevaarlijk. Vergif werkt nu eenmaal niet

selectief en doodt ieder levend wezen, dat

het nuttigt. Dit heeft het vergiftigingsdra-

raa in de N.O. Polder, waarbij honderden

wilde ganzen en andere dieren sneuvelden,

wel heel duidelijk bewezen. Bovendien

blijkt de omvang van zo’n ramp haast niet

te stuiten te zijn. Het een en ander hebben

trouwens verschillende landbouwers aan

den lijve ondervonden. Door op eigenzin-

nige en ondeskundige wijze bepaalde vogels

te willen vergiftigen, heeft menig landbou-

wer vaak de meest onverwachte schepselen

gedood, waarvan hij de dood allerminst

wenste!

Vergif is een oncontroleerbaar en oneffcc-

tief bestrijdingsmiddel tegen vogels.”

Het voert ons te ver om dit vlot geschreven

en interessante artikel in zijn geheel te be-

handelen en we zullen hiermede dus moe-

ten volstaan, echter niet zonder U te advi-

seren deze overdruk aan te vragen bij de

uitgever.

Wij kwamen in het bezit van een overdruk

uit „Kali” nummer 15, (uitgave N.V. Ned.

Kali-Import Mij. te Amsterdam). Het
ge-

schriftje bevat een artikel van Dr E. van

Koersveld, ornitholoog bij de Plantenziek-

tenkundigen Dienst te Wageningen en is

getiteld „Vogelschade in land- en tuin-

bouw.”

Hier is iemand aan het woord, die bijna

dagelijks met het grote en moeilijke pro-

bleem van nut en schade te maken heeft.

Allen, dus ook wij vogelbeschermers, die

soms zo luchthartig over deze dingen mee-

praten, èn ook zij, die op eigen houtje

maatregelen nemen, wanneer ze maar den-

ken schade van vogels te ondervinden, zou-

den er goed aan doen dit geschriftje eens

nauwkeurig te bestuderen.
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